

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM29

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM29.pdf

Size: 164662 byte

Hash value SHA256:

1b9509f52ba2bfe831d473ff86d60f56fcbf09b1993f44f4e1f0c778978d730b

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-05-24 16:49 Ref: 4ff03dc7-2629-40fa-923b-4b49b8e7d479

JACOB HOLST

Signed with BankID 2024-05-24 16:23 Ref: dfce13c0-5a54-43ad-8bdd-c763935ba79e

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-05-21 21:21 Ref: 4a29196f-3dcb-45ea-8085-20522384e025



Protokoll

Mötets art: STYM29
Datum: Måndag 06 maj 2024
Tid: 17:43
Plats: V23
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Jesper Frisk, Vice Ordförande
David Söderström, Kassör
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:43 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande
Eric Forsell nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar inte.
Ylva Öman kandiderar.
Jacob Holst nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar inte.

Styrelsen beslutade

att välja Ylva Öman till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare
Eric Forsell nominerar Jacob Holst. Jacob Holst godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Jacob Holst till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen.

3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll
Jerka ligger fortfarande lite efter i protokollandet p.g.a. det stora laptop-haveriet i april 2024 :(

- 3.2. Kontakt till internationella studenter
HIR önskar anordna en sorts utökad mini-mottagning för de internationella studenterna som mappas till M. De har kontaktat både THS och KTH men vet inte riktigt vad som kan göras.

Ylva upplyser om att S har en relativt omfattande mottagningsverksamhet för sina internationella studenter och säkert har en del tips.

Den nuvarande ambitionen är att ha ungefär en uteaktivitet och någon eventuellt en grillkväll utöver det som vanligtvis görs i samband med THS internationella mottagning.
Styrelsen rekommenderar HIR att höra av sig till S och *slås lite mer med THS*.

- 3.3. Rekrytering augusti
Festgruppen anser att det är lite tajt med rekryteringen i Augusti. Festledaren undrar kring möjligheterna att öppna rekryteringen mot icke-nØllan tidigare.

Att korta ned rekryteringen diskuteras.

Styrelsen anser att det är för många faktorer som inblandade för att göra något inför augusti 2024 utan vidare utredning.

Styrelsen avvaktar och utvärderar hur Studienaämndens tidigare lagda rekrytering faller ut.

Diskussionen svävar ut till en mer allmän diskussion om rekrytering av studenter från Civilingenjörsprogrammet Öppen Ingång (COPEN) och andra icke-nØllan under mottagningsveckorna.
Styrelsen ber KN att se till att alla medlemmar, inklusive de nya från COPEN, får information



om Maskinmässan. **Styrelsen ansvarar för att kontakta studievägledare för COPEN angående kontaktuppgifter till de nyantagna.**

- 3.4. Uppföljning verksamhetsplan
Ylva Öman yrkar på
att bordlägga punkten till nästa STYM

Styrelsen beslutade
att bifalla yrkandet.

4. Övriga frågor

- 4.1. Donk
Om 2,5 veckor är det brännboll med MiT. Jesper Frisk pitchar att brygga lite donk till evenemanget.

Styrelsen röstar om att antingen pitcha donk till MiT eller helt enkelt köpa in vanligt vin.

Jacob Holst yrkar på

att votering ska ske via armuppräckning

Henry Siggelin yrkar på

att ha votering via armbågsuppräckning istället

David Söderström yrkar på

att ha votering via handuppräckning som vanliga människor

Styrelsen beslutade
att sköta votering via armbågsuppräckning.

Styrelsen beslutade
att diskutera donk med MiT om de vill ha det på brännbollen. Jesper hör av sig till MiT. Jesper och Jerka ansvarar för ev. donkande.

- 4.2. Förening
Ett inkommet önskemål om skapandet av en ny förening diskuteras.

Styrelsen ser i dagsläget att förslaget är lite löst formulerat. På sätt och vis anser styrelsen att det redan finns organ i sektionen som har den verksamheten som efterfrågas som uppgift.

- 4.3. Smeknamn på de som inte är här
Interna styrelsebrickor diskuteras.
Henry fixar en klassens-sida.

- 4.4. DÄR
Styrelsen diskuterar DÄR:S medverkan under mottagningen.

- 4.5. Hedersutmärkelser
Styrelsen genrepar hedersutmärkelserna till SM5 imorgon.
Vilken utmärkelse är mest one size fits all?

5. Mötets avslutande

- 5.1. Mötet avslutades 21:18.

6. Koordinators mattips
Frukta Telge Teknologsektions donk! Det tog ca. 5 dagar för mitt matsmältningssystem att bli normalt efter att ha druckit TT-donk.